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Obiectul interpelării: Legea pensiilor militare

Domnule Ministru,

În “Programul Legislativ al Guvernului României pentru anul 2014 - principalele 
reglementări”, din ianurie 2014, la pagina 5, la punctul 3 se frace vorbire despre un Proiect 
de Lege privind statutul cadrelor militare, gradaților și soldaților, Inițiatori: MAN 
,PRIORITATE LEGISLATIVA - prima sesiune 2014, martie 2014, cu motivarea realizării unui 
act normativ flexibil, care să configureze, în mod unitar, cadrul juridic necesar exercitării 
profesiei militare în toate instituțiile din sistemul de securitate și apărare națională,

iar la punctul 4 se face vorbire despre Proiectul de Lege privind pensiile militare de 
stat. Inițiatori: MAN, PRIORITATE LEGISLATIVA - prima sesiune 2014, martie 2014, cu 
motivarea: “Proiectul de lege instituie reglementări prin care se revine, în principal, la 
regulile care caracterizau sistemul pensiilor militare de stat, în mod similar cu sistemul 
de pensii militare din statele membre NATO.”

Suntem în martie 2015 (poate sunt eu ignorantă și nu știu să mă informez corect) dar nu 
știu de existența unor asemenea proiecte înregistrate la Parlament.
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Având în vedere prevederile actuale care discriminează militarii în raport cu alte 
categorii de pensionari, dar și discriminarea dinlăuntru! categoriei (ofiteri care au pensii mai 
mici decât subordonații lor, doar pentru că au ieșît la pensie anticipat iar guvernarea anterioară 
a considerat legal ca pensia să nu mai fie reîntregită la împlinirea vârstei standard de pensionare 
etc.),

având in vedere promisiunile electorale, 

având în vedere depășirea termenului liber asumat cu un an.

Vă întreb, cu tot respectul, domnule ministru:

Când vă veți respecta cuvântul dat?!

Vă învederez faptul că, deși nu sunt specialist în domeniu, în cazul în care nu vom avea 
înregistrată la parlament multrâmbițata lege, luna aceasta (martie 2015), voi depune eu o 
inițiativă legislativă.

Militarii (în rezervă și retragere) merită respectul nostru, al tuturor, și tergiversarea, de 
ani, a soluționăriii problemelor lor, din punctul meu de vedere, este inacceptabilă

Doresc răspuns scris și oral.
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